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§ 14   

Att bygga studentbostäder och fler lokaler på 
Lappkärrsberget 

Beslut 

Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 

Liberalerna vill att fler människor ska ha möjlighet att göra 

klassresa genom högre studier och att Stockholm ska vara en 

attraktiv studentstad. Förslagsställaren föreslår därför att staden 

ska påbörja ett arbete för att möjliggöra minst 1000 nya 

studentbostäder på Lappkärrsberget.  

 

Förvaltningen anser att det är positivt att det byggs 

studentbostäder i kommunen. Om en byggnation skulle bli 

aktuell vid Lappkärrsberget vill förvaltningen påtala vikten av 

att ta hänsyn till att området gränsar till Nationalstadsparken. 

 
Ärendets beredning 

Östermalms stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 17 maj 2018. 

Dnr 2018-250-1.5.3. 

 
Förslag till beslut 

Maria Antonsson m.fl. (MP), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) 

och Jaime Barrios (V) yrkade bifall till förvaltningens förslag 

till beslut. 

Mats Hasselgren (L) yrkade att nämnden skulle tillstyrka 

motionen. 

 
Beslutsgång 

Maria Antonsson (MP) konstaterade att det fanns två förslag till 

beslut, förvaltningens och Liberalernas förslag till beslut. 

 

Maria Antonsson (MP) ställde de olika förslagen mot varandra 

och fann att nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Reservation 

Mats Hasselgren (L) reserverade sig mot beslutet till förmån för 

sitt eget förslag att tillstyrka motionen. 

 

 

 


